

1. Record Nr.	UNINA9910632701703321
Autore	Bagli Marco
Titolo	Cognition and Contrast : Festschrift for / für Prof. Dr. Sabine De Knop
Pubbl/distr/stampa	Bruxelles, : Presses de l'Université Saint-Louis, 2022
ISBN	2-8028-0262-3
Descrizione fisica	1 online resource (340 p.)
Collana	Collection générale
Altri autori (Persone)	BaicchiAnnalisa BoasHans C BouveretMyriam BrocciasCristiano EngelbergStefan GallezFrançoise GauthierJustine GilquinGaëtanelle HabermannMechthild HerbstThomas HermannManon LaporteSamantha Mellado BlancoCarmen MeunierFanny MollicaFabio MuñozFerran Suñer PerrezJulien Ruiz de Mendoza IbáñezFrancisco José SambrePaul SchafrothElmar TemmermanTanja ThewissenJennifer Van KeirsbilckPascale VincentArnaud WermuthCornelia ZiemAlexander GallezFrançoise
Soggetti	Language & Linguistics Linguistique cognitive Linguistique contrastive Grammaire de construction Didactique des langues étrangères

Cognitive Linguistics	
Contrastive Linguistics	
Construction Grammar	
Foreign Language Teaching	
Kognitive Linguistik	
Kontrastive Linguistik	
Konstruktionsgrammatik	
Fremdsprachendidaktik	
<hr/>	
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
<hr/>	
Sommario/riassunto	<p>Since the beginning of her career, Professor Sabine De Knop has been doing research within the frameworks of Cognitive and Contrastive Linguistics and has mainly distinguished herself in three research areas: Language & Cognition, Construction Grammar and Applied linguistics. This volume brings together a range of contributions which open up new perspectives on these three topics, either within one language or from a contrastive perspective. They are written by linguists who have worked with Professor Sabine De Knop at some point in her career. The papers propose new theoretical and empirical insights as well as innovative pedagogical practices in the fields of language and proficiency.</p> <p>Professorin Sabine De Knop arbeitet seit Beginn ihrer Karriere im Bereich der kognitiven und kontrastiven Linguistik und zeichnet sich vor allem in drei Forschungsbereichen aus: Sprache & Kognition, Konstruktionsgrammatik und Angewandte Linguistik & Fremdsprachendidaktik. Diese Festschrift besteht aus einer Reihe von Beiträgen, die sich mit einer oder mehreren Sprachen befassen und ein neues Licht auf diese drei Themen werfen. Die Beiträge stammen von SprachwissenschaftlerInnen, die im Laufe ihrer Karriere mit Professorin Sabine De Knop zusammengearbeitet haben, und diskutieren sowohl theoretische und empirische Erkenntnisse als auch innovative pädagogische Ansätze in der Fremdsprachendidaktik.</p>